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Referat 02 fra møde i arbejdsgruppen for Sociale forhold, Sundhed og Omsorg, afholdt 

tirsdag den 17.9. 2019, kl.16:00 – 17:00 i vores lokaler i Beboerhuset. 

Deltagere: Britta K. L., Ginni M., Hildur, Poul B. og Sven Erik. 

Afbud: Elin J. 

Dagsorden: 

1. Brev til Overborgmesteren 

2. Brevene til 2 ministre. 

3. Udarbejdelse af høringssvar vedr. kvalitetsstandarden for ældre i København. 

4. Eventuelt 

Ad. 1. Sven Erik oplyste at brevet fra Frank Jensen var til debat på sidste CLU-møde og alle havde 

tilsluttes sig at der bliver sendt et nyt brev om at han har misforstået noget og der bliver anmodet 

om foretræde. Men vi har intet hørt fra ham endnu. 

Ad. 2. Der er sendt brev til henholdsvis Kåre Dybvad og til Magnus Heunicke. Der er kommet svar 

fra en sekretær i Sundhed og Ældreministeriet, med et svar der ikke kan bruges til noget. Her har 

Plejehjemgruppen reflekteret at de ønsker at tale med ministeren og ikke en sekretær.  

M.h.t. henvendelse til Kåre Dybvad var det en anden sag, han svarede på telefonen og forklarede at 

man vil kigge på sagen og sende et svar. Her afventer gruppen så at få en aftale i stand for et 

foretræde. 

Brevene og svarene kan læses i det kommende nummer af Christianshavneren. 

Ad. 3. Vi drøftede kort stadsarkitektens oplysninger fra sidste CLU-møde ang. Nyholm, hvor hun 

bl.a.. sagde at planen er at Kommunen vil arbejde for at sikre områder til bl.a. nu skole, 

almennyttige boliger, pleje- og ældreboliger. Der var lidt tvivl omkring lokalplan. For udarbejdes en 

sådan før salg, så kan kommunen reservere områder til dette. Hvis ikke der er lokalplan, så sælger 

Freja nok til højeste bud.  

Herefter drøftede vi udarbejdelse af høringssvar der skal behandles på det kommende CLU-møde. 

En del af vores bemærkninger vil nok blive at vi er for underforsynet med stor set alt der nævnes i 

forslaget. Der er meget langt til de foreslåede aktiviteter og vi mangler et plejehjem/plejecenter på 

Christianshavn.  

Sven Erik skriver udkast.  

Ad. 4. Intet 

Næste møde: tirsdag den 19.11. kl. 16:00 

 

For referat: Sven Erik 

 

 


